



**POZOR! V SOUVISLOSTI S COVID 19 PODÁVEJTE VŠECHNY ŽÁDOSTI POŠTOU (DLOUHODOBÁ VÍZA, DLOUHODOBÉ POBYTY, TRVALÝ POBYT POŠTOU, ATD.)**

**Jak žádost odeslat?**

Přiložit OVĚŘENÉ KOPIE DOKUMENTŮ – příloh žádosti (např. pracovní smlouvy, nájemní smlouvy a dalších, které máte doložit)

Kopie pasů a průkazů - NEOVĚŘUJÍ SE

**Poplatky** – kolek přiložte k žádosti (doporučujeme připevnit sponkou k žádosti).

Prodloužení dlouhodobého pobytu (včetně zaměstnanecké karty) 2500 Kč, u cizinců mladších 15 let 1000 Kč.

Prodloužení dlouhodobého víza - 1000 Kč (cizinci mladších 6 let a STUDENTI – zdarma)

**Pokud by ve Vaší žádosti něco chybělo, obdržíte dopis (Výzvu k odstranění vad žádosti) od Odboru azylové a migrační politiky.**

Vše odešlete **DOPORUČENĚ** na adresu:

ODBOR AZYLOVÉ A MIGRAČNÍ POLITIKY

Ulrichovo náměstí 810, Hradec Králové 500 02,

**DOPORUČENĚ!**

USCHOVEJTE PODACÍ LÍSTEK Z POŠTY, jako důkaz, že žádost byla odeslána.

NA BIOMETRIKU SE **TELEFONICKY** NA TEL. ČÍSLE 974 520 791

Žádost o prodloužení dlouhodobého víza můžete podat již od **90** dnů před ukončením platnosti víza.

Žádost o prodloužení dlouhodobého pobytu můžete podat již od **120** dnů před ukončením platnosti pobytu.

Aktualizace 8.6.2020



**ATTENTION! IN CONNECTION WITH COVID 19 SUBMIT ALL APPLICATIONS BY POST (LONG-TERM VISA, LONG-TERM RESIDENCE PERMIT, PERMANENT RESIDENCE PERMIT BY POST, etc.)**

**HOW TO SEND AN APPLICATION?**

Attach VERIFIED COPIES OF DOCUMENTS (such as employment contracts, rental contracts, and others that you need to submit)Copies of passports and ID cards - NOT VERIFIED

**Fees** - attach the stamp to the application (we recommend attaching by a paperclip to the application).

Extension of a long-term residence permit (including employee card) CZK 2500, for foreigners under 15 years CZK 1000.

Extension of a long-term visa CZK 1000 (foreigners under 6 years and STUDENTS - free).

**If something is missing in your application, you will receive a letter (Call for Remedy) from the Asylum and Migration Policy Department.**

Send everything by **RECOMMENDED - DOPORUČENĚ** post to the address:

**ODBOR AZYLOVÉ A MIGRAČNÍ POLITIKY**

**Ulrichovo namesti 810**

**500 02 Hradec Kralove**

KEEP THE MAILING TICKET FROM THE POST as a proof that the application has been sent.

**ORDER YOURSELF FOR BIOMETRIC DATA BY PHONE: 974 520 791!**

You can apply for a long-term visa extension from **90** days before your visa expires.

You can apply for a long-term residence permit extension from **120** days before your stay expires.

Update 8.6.2020



**ВНИМАНИЕ! В СВЯЗИ С COVID 19 ВСЕ ЗАЯВЛЕНИЯ В МВД ЧР ПОСЫЛАЙТЕ ПО ПОЧТЕ (ДОЛГОСРОЧНЫЕ ВИЗЫ, РАЗРЕШЕНИЕ НА ДОЛГОСРОЧНОЕ ПРЕБЫВАНИЕ, ПМЖ ИТД.)**

**Как послать заявление?**

Приложить ЗАВЕРЕННЫЕ КОПИИ ДОКУМЕНТОВ, которые необходимо дополнить, напр.: раб. договор, договор на жилье и тд. Копия паспорта и док. удостоверяющих личность - НЕ ЗАВЕРЯЮТСЯ

**Сборы (kolky)** – гербовую марку прикрепите к заявлению (рекомендуем с помощью скрепки), продление долговременного пребывания (в том числе рабочей карты) - 2500 Kč, для лиц младше 15 лет 1000 Kč; продление долговременной визы -1000 Kč (для лиц младше 6 лет и студентов- бесплатно)

**В случае если при подаче вашего заявления что-то отсутствовало – вы получите от МВД письмо - вызывающее вас устранить недостатки заявления (Výzvu k odstranění vad žádosti)**

Пошлите документы **DOPORUČENĚ (заказным письмом)** по адресу:

ODBOR AZYLOVÉ A MIGRAČNÍ POLITIKY

Ulrichovo náměstí 810, Hradec Králové 500 02

**DOPORUČENĚ!**

Сохраните квитанцию (PODACÍ LÍSTEK) с почты, подтверждающий отсылку

НА «БИОМЕТРИКУ» МОЖЕТЕ ЗАПИСАТЬСЯ ПО ТЕЛ. - 974 520 791

Заявление на продление долговременной визы можно подать за **90** дней до окончания ее действия

Заявление на продление долговременного пребывания можно подать за **120** дней до окончания его действия.

Актуализация: 8.6.2020



FINANCOVÁNO  
EVROPSKOU UNIÍ  
AZYLOVÝ, MIGRAČNÍ  
A INTEGRAČNÍ FOND

Projekt Integrační centrum pro cizince AMIF/20/01 je financován Evropskou unií v rámci národního programu Azylového, migračního a integračního fondu a rozpočtu Ministerstva vnitra České republiky.